
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 16. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 238

Vil ministeren i forlængelse af besvarelsen af sundheds- og ældreministerens besvarelse

af SUU alm. del - spørgsmål 598 redegøre for, hvor mange henvendelser og klager Kon-

kurrence- og Forbrugerstyrelsen siden 2015 har modtaget vedr. afregningspriser for ydel-

ser efter serviceloven i forhold til friplejeboligleverandører? Vil ministeren desuden rede-

gøre for, hvor mange gange sagsbehandlingen er afsluttet, og hvor mange gange sags-

behandlingen er indstillet med henvisning til ressourcebehovet for at undersøgelse af det

forhold, der er klaget over?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Kjer Hansen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Kjer.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt
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